
Αθήνα 24 Οκτωβρίου 2012 

                           

                             Εισήγηση επιλογής ηλεκτρονικής ψηφοφορίας 

 

Η Κεντρική Εφορευτική Επιτροπή συζήτησε το θέµα της ηλεκτρονικής ψηφοφορίας 
καθώς και τα επιχειρήµατα που συνηγορούν στην τροποποίηση της απόφασης του 
Πρυτανικού Συµβουλίου για την επιστολική ψήφο. 

Α. 1. Υπό τις παρούσες συνθήκες και µετά τις δύο άγονες (22-10-2012 και 24-10-
2012) διαδικασίες ψηφοφορίας στην κάλπη, πιθανολογείται ότι θα υπάρξουν 
ανάλογα φαινόµενα παρεµπόδισης τόσο κατά την παραλαβή των φακέλων µε τα 
ψηφοδέλτια από το Ταχυδροµείο όσο κυρίως και κατά την καταµέτρηση των ψήφων 
σε καθορισµένο πανεπιστηµιακό χώρο. Μια παρεµπόδιση που θα οδηγούσε στην 
ακύρωση της δηµοκρατικής διαδικασίας και θα έπληττε το κύρος του Πανεπιστηµίου. 

2. Οι διαδικασίες επιστολικής ψήφου είναι χρονοβόρες και µπορεί να οδηγήσουν σε 
καθυστερήσεις και στη δυσχέρεια έκδοσης των αποτελεσµάτων µε την εφαρµογή 
περίπλοκων υπολογισµών. 

Β. Η  ηλεκτρονική ψηφοφορία, η οποία προβλέπεται και από τη νοµοθεσία, έχει 
σηµαντικά πλεονεκτήµατα έναντι της επιστολικής ψήφου, πέραν του ότι  εξασφαλίζει 
το απόρρητο µε µεθόδους κρυπτογραφίας, ενώ τα αποτελέσµατα εκδίδονται άµεσα 
και χωρίς αµφισβητήσεις.  

1.Επιτρέπει στους εκλογείς να ψηφίσουν µε άνεση χωρίς να µετακινηθούν σε 
ταχυδροµεία. 

2.∆ιευρύνει  τη συµµετοχή δεδοµένου ότι ο κάθε εκλογέας µπορεί να ψηφίσει από 
οποιοδήποτε αποµακρυσµένο σηµείο τον εξυπηρετεί. 

3.Το σύστηµα ΖΕΥΣ είναι εγκατεστηµένο σε δηµόσια υποδοµή του Ε.∆.Ε.Τ. και ως 
εκ τούτου, προστατευόµενο σε πολύ  υψηλό βαθµό. 

Η Κεντρική Εφορευτική Επιτροπή  τάσσεται οµόφωνα υπέρ της ηλεκτρονικής 
ψηφοφορίας και προτείνει στο Πρυτανικό Συµβούλιο να τροποποιήσει προγενέστερη 
απόφασή του επί του ιδίου θέµατος και να επιλέξει την ηλεκτρονική ψηφοφορία, η 
οποία µπορεί να διεξαχθεί επιτυχώς µε την τεχνική υποστήριξη του ‘’ΚΛΕΙ∆Ι’’ και σε 
συνεργασία µε το Ε∆ΕΤ. 
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